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Zápis ze 122. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 18. 3. 2020 od 16 hodin 

online prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 

Přítomni: doc. Ing. David Vrba, Ph.D.; Ing. Jan Kašpar; Ing. Jan Mužík, Ph.D.; Ing. Petr Písařík, Ph.D.; 

Mgr. Jana Urzová Ph.D.; Ing. Tomáš Pokorný; Tereza Ptáčková; Marie Hnátková; 

Omluveni: Ing. Jan Kauler, Ph.D. 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA;  doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D.; doc. Ing. Jiří Hozman, 

Ph.D.; Ing. Yulia Čuprová, Ph.D., prof. Ing. Peter Kneppo, DrSc., Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D., Ing. 

Hana Schaabová, Mgr. Tibor Brečka, MBA, LL.M. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 122. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Časového plánu akademického roku 2021/2022 

3. Vyjádření k návrhu institucionální akreditace pro oblast vzdělávání Zdravotnické obory 

4. Zveřejňování ankety zaměstnanci 

5. Jednací řád AS FBMI 

6. Volební řád AS FBMI 

7. Různé 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty.  

1. Schválení programu 122. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 122-1: AS FBMI schválil program 122. zasedání AS FBMI.  

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

2. Schválení Časového plánu akademického roku 2021/2022 

Z. Hon představil časový plán.  

Diskuze o možnosti uspořádání online setkání s vedením fakulty a garanty oborů/programů: T. 

Pokorný, Z. Hon. 
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Usnesení 122-2: AS FBMI schválil Časový plán akademického roku 2021/2022. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

3. Vyjádření k návrhu institucionální akreditace pro oblast vzdělávání 

Zdravotnické obory 

Z. Hon představil návrh a seznámil senátory s důležitostí institucionální akreditace pro programy na 

FBMI.  

Diskuze: V. Vymětalová a J. Hozman - vyjádřili podporu tomuto návrhu.  

Usnesení 122-3: AS FBMI vyjadřuje souhlas s Návrhem institucionální akreditace pro oblast 

vzdělávání Zdravotnické obory. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

4. Zveřejňování ankety zaměstnanci 

T. Pokorný představil návrh na povinné zveřejnění Ankety ČVUT zaměstnanci FBMI a možnosti, jak se 

vyučující může vypořádat s nevhodnými komentáři.  

Diskuze k výhodám a nevýhodám povinného zveřejnění ankety: D. Vrba - informoval, že na GD nebyl 

nikdo proti návrhu; Z. Hon - 5 % vyučujících nedalo souhlas, výsledky by před zveřejněním mohly nově 

vidět i garanti programů; T. Pokorný - prezentoval anketu z jiné fakulty, vyšší vyplněnost ankety 

přisuzuje aktivní komunikaci vyučujících v podobě adekvátní odpovědi na komentáře studentů; J. 

Hozman - nový zaměstnanec by měl být seznámen s povinností zveřejnit anketu, potvrdil, že garanti 

programů nemají ke komentářům před zveřejněním přístup, připomněl, že anketa je stále inovována, 

byla diskutována možnost přidávat komentáře i během semestru a případně na stránky předmětu 

umístit odkaz na anketu - potřeba pozvat hlavního vývojáře a domluvit se, co je možné v aplikaci 

realizovat; Y. Čuprová - upozornila na problém poškozujících a nekonstruktivních komentářů, J. Mužík 

- souhlasí s T. Pokorným; J. Rosina - vnímá námitky Z. Hona a Y. Čuprové, je potřeba najít kompromis, 

aby vyučující nebyli poškozeni nepravdivými komentáři; T. Brečka - upozornil, že jeden negativní 

komentář může zastínit násobek pozitivních. 

Usnesení 122-4: AS FBMI žádá vedení fakulty o zrušení možnosti nezveřejňování výsledků 

studentské ankety ČVUT pro zaměstnance FBMI, a to od hodnocení letního semestru 2020/2021. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-1. Usnesení bylo přijato. 

5. Jednací řád AS FBMI  

T. Pokorný představil hlavní změny v Jednacím řádu AS FBMI a vysvětlil jejich důvody. Do poslední 

verze zaslané do konference senátu (ASFBMI_JednaciRad_Final.pdf) byly zapracovány připomínky. 

Diskuze: J. Rosina, V. Vymětalová - pouze formální připomínky 

Usnesení 122-5: AS FBMI schválil Jednací řád AS FBMI po zapracování připomínek.  
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Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

6. Volební řád AS FBMI  

T. Pokorný představil hlavní změny ve Volebním řádu AS FBMI a vysvětlil jejich důvody. 

Do poslední verze zaslané do konference senátu (ASFBMI_VolebniRad_Final.pdf) byly zapracovány 

připomínky. 

Diskuze: T. Pokorný, J. Rosina, P. Písařík, Z. Hon, J. Kašpar, J. Mužík., V. Vymětalová. 

J.Kašpar podal protinávrh na vypuštění váhování hlasů zaměstnanců dle úvazku. 

Usnesení 122-6: AS FBMI schválil Volební řád AS FBMI po zapracování připomínek s vypuštěním 

váhování zaměstnanců dle úvazku.  

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 2-6-0. Usnesení nebylo přijato. 

Usnesení 122-7: AS FBMI schválil Volební řád AS FBMI po zapracování připomínek.  

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-2-0. Usnesení bylo přijato. 

 

6. Různé 

D. Vrba vyzval senátory, zda mají nějaký příspěvek. 

J. Rosina - informoval o probíhajícím testování na COVID-19 (poděkování všem, že respektují nařízení 

vlády) 

J. Hozman informoval o:  

- nových projektech IP 2021 a jejich výhodách 

- úspěchu fakulty v hodnocení MEP  

- Aktivity v rámci rozvoje (úprava aplikace HARM, rozvoj kasáren - získána další budova + 

získán pozemek od města pro rozvoj areálu kasáren) 

T. Pokorný nabídl možnost udělat elektronické Setkání s vedením v budoucnu. Diskuze: Z. Hon, J. 

Hozman, J. Rosina, P. Písařík 

Z.Hon - představení možné komplikace při změně doby pořádání zápisu studentů diskutované na 

setkání proděkanů. Diskuze: T. Pokorný. 

Další zasedání proběhne v případě potřeby, nebo po předložení materiálů. 

 

Zapsal: P. Písařík      Ověřil: D. Vrba, T. Pokorný 


